
Návrh programu

18:30 uvítání
Účast:
D.Mazur, Š.Rattay, L.Neubergová, E.Horáková, L.Vadkerti, J.Smazalová, T.Vovesová, F.Karel,
O.Cejnar, J.Krátký, K.Bauer, M.Kryl, A.Rut (online)
Nováčci - Radek Sobotka (po volbách přihláška, bydlí na Konvářce, 5 let na P5, pracuje ve
STES pod FAČR)
Hosté - Míťa Holovka (Zbraslav), Daniel Vajner (Praha 6)

provoz MS:
útrata ještě 2021:
- objednávka nůžkového stanu 2021: Usnesení o stanu s potiskem “logo+PIRÁTI” přijato
hlasováním přítomných členů (a 1 online) s výsledkem 10/0/0.
- merch P5: placky, náramky, puky, propisky, balónky... J.Krátký: čím levnější merch, lím lépe
pro nás
- vzdělávání zastupitelů: Š.Rattay - hlavně zákony pro zastupitele
(A.Rut - e-learning jako zastupitelské minimum je dostupné, nutné minimum, pak si říct díry a
nedostatky)
(E.Horáková - zopakovat od PKS školení z roku 2018)
- harmonogram primárek komunálu
- volba předsednictva: počet místopředsedů, nominanti na předsednické a místopředsednické
funkce
dotazy:
- jaká je zkušenost dosluhujícího PMS o časové a hlasovací náročnosti
- jak často se v PMS hlasuje
- M.Kryl - nejprve práce, pak lidé

- grilování kandidátů na předsedu/předsedkyni MS
Š.Rattay: Hlavní úkol PMS je získávat aktivní lidi pro MS, ochotné zapojovat se do pražské a
pětkové politiky. Udržet trend růstu bez názorové paralýzy. Držení a dodržování ducha pirátství,
ideje pospolitého fungování, to je úkol PMS.
K.Bauer: Hlavním úkolem je obhájit pozice Pirátů. Víc pracovat, míň schůzovat. Čas utíká.
J.Smazalová: Vůbec o tom neuvažovala, než dnes v poledne zavolala Linda. Má dost času,
zatím se účastnila Stříbrného šípu a stánků. Nechce se ucházet o místopředsednictví, pokud by
bylo PMS jen tříčlenné.
L.Neubergová: Potřebujeme projektové vedení, potřebujeme fungovat i po volbách, chci se
starat i o vztahy v MS, které v našem MS zatím fungují docela dobře.
L.Vadkerti: Ráda by získala ty nové kompetence a pokračovala v práci na věcech, které dělala
prve - nováčky, média, pirlisty. Aktuálně si to můžu dovolit

Ota:
1) Čemu se chcete věnovat?

https://forum.pirati.cz/viewtopic.php?p=776998#p776998
https://forum.pirati.cz/viewforum.php?f=925


2) Co podle vás zatím moc nefungovalo?

Karel:
1) Finance, noviny,...
2) Moc nefunguje komunikace shora dolů.
Linda:
1) Propojování s centrálou (krajem), komunikace, nováčci.
2) Tahounství. Bylo znát, že se předseda věnoval jiným věcem (ale věděli jsme to předem).
Štěpán:
1) Věnoval by se tomu co dosud. Dál chce fungovat jako komunální politik.
2) Tím jak jsme dostali na radnici ránu, vytratilo se lídrování a bylo to znát. Dostali jsme se do
defenzivy, aktivita se nám rozsypala. Je super, že se přihlásila Linda k vedení. Převolení to
může restartovat.
Jarka:
1) Zatím je tady mezi technokraty růžový slon, mohla by dělat v novinách korektury a podobně.
Nabírat další seniory pro Piráty Prahy 5.
2)
Lucie:
1) Z tabulky: noviny, nováčci, komunikace napříč odbory, překlápět články na web. Jako člen
PMS očekává, že bude mít informace z první ruky a hned.
2) Vzhledem k pauze se nechce detailně vyjadřovat, ale souhlasí s tím, co bylo řečeno o
komunikaci a tahounství.

Milan:
3) Kdo už se zúčastnil nějakých aktivit celostátní úrovně? (míněno RV a jinak vedení strany)
4) Kdo jste ochoten si vzít na hrb finance a kasu?

Štěpán: Dělá to předseda
Linda: Nemá problém to dělat, rozpočtování dělala dřív v zaměstnání.

Karel: Propojení s Prahou bylo bídné - míněn hlavně ZK HMP.
Štěpán: Přesuňme agendu na fórum.

Tereza:
5) Kdo jste pro sólo komunální KL na Praze 5 a kdo pro koalici?

Sólo: Lucie, Linda, Jarka (ztráta pirátské identity se Starosty), Karel (není rozumné vytvářet
povolební koalice ještě před volbami), Štěpán (nejnadějnější byla ta komunikace e SEN21,
důležité je formulovat cíl: Vyhrát volby?)

- různé:
- rozpočet MS 2022: otevření neveřejného jednání
- info: hospodská schůze se SEN21 (22.11.2021 19:30 u Bartoně)



- schůze s nováčky 8.11. a 29.11.


